

MASTERJOB®

GUANGDONG JINJI KITCHENWARE CO.,LTD
廣東金基廚房用品有限公司

保函



致所有客户：

此信函在保证广东金基厨房用品有限公司所生产的磁条刀架 M22MKS 的质量是完全合格的前提下，同时请知悉以下几点阐述：

- (1) M22MKS 磁条刀架的成分是 PP + 磁泥
- (2) M22MKS 磁条刀架所能承受的最大重量的且具备磁性的不锈钢刀具为 1.25kgs/把，但请注意此测试是我司在正常的环境与正确的使用方法的前提下所进行的，测试时间为 3 个小时。
- (3) 注意所能吸附必须为具备磁性的不锈钢厨房刀具产品

Ben Lee

2017年11月10日

GUANGDONG JINJI KITCHENWARE CO.,LTD
廣東金基廚房用品有限公司

MASTERJOB®

GUANGDONG JINJI KITCHENWARE CO.,LTD
廣東金基廚房用品有限公司

November 10, 2017



To all our customers

Letter of Guarantee

This letter will guarantee that the quality of M22MKS (Magnet Knife Rack) from Masterjob is qualified. Please take note below details in the meantime:

- (1) The material of the rack is PP + Magnetic mud
- (2) The rack could be absorbed the maximum weight of per piece knife is 1.25kgs, this test was taken by ourselves in normal regular and correct usage method. Please note this test result for what maximum weight could be hold piece knife was not offered by Lab test company and the test time is 3 hours.
- (3) The kitchen knife's material must be in stainless steel with magnetic.

Ben Lee

GUANGDONG JINJI KITCHENWARE CO.,LTD
廣東金基廚房用品有限公司